
Elimäki-Korian aluetoimikunnan kokousmuistio 11.9.2024 
 
 
AIKA:  11.9.2024 klo 18:00 
 
PAIKKA:  Korian seurakuntakeskus 
 
PAIKALLA: Kirsi HÄMALÄINEN, puheenjohtaja 

Reino PARKKO, jäsen (teams)  
Tiina KAKSONEN jäsen (teams) 
Timo JANSSON, jäsen 
Timo TANSKANEN, jäsen 
Anneli OUTINEN (teams) 
Kirsti TANSKANEN, varajäsen 

POISSA:   
Markku HÄMÄLÄINEN 
Ilkka TIRKKONEN 
 

      
1. Puheenjohtaja avasi kokouksen 11.9.2024 kello 18.00 

 
2. Käsiteltyjä asioita 

 
2.1 Aluetoimikuntien puheenjohtajien kokouksessa Elimäki – Korian 

aluetoimikuntaa edusti Reino Parkko. Kokousta johti Kouvolan hyvinvointijohtaja 
Sanna-Riitta Junnonen, joka tulisi mielellään tutustumaan kylätalo Puljuun 
Elimäellä. Asiaan suhtauduttiin todella myönteisesti. Todettiin, että 
aluetoimikuntien rahoitus pysyisi ennallaan myös tulevina vuosina. Todettiin, 
että aluetoimikuntien käyttämä rahoitus voisi olla julkisempaa ja täten 
”läpinäkyvää”. 

2.2 Aluetoimikuntien työpaja kylätalojen ja yhteisötilojen kanssa järjestetään 
1.10.2024 klo 15:00 – 17:00. 

2.3 Todettiin, että aluetoimikuntien työtavoissa ja toiminnassa on eroavaisuuksia. 
Osa aluetoimikunnista vetää projekteja itse yhteistyökumppaneiden 
avustuksella ja osa vain ideoi ja muut tekevät. Tästä esimerkkinä Korian 
Pioneeripuistoon tullut frisbeegolfrata, Elimäki – Koria aluetoimikunta rahoitti ja 
johti hanketta, Korian Ponsi veti talkoita ja muuta toimintaa radan käyttökuntoon 
saamiseksi. 

2.4 Kouvolan keskustan aluetoimikunnalla on jäämässä aluetoimikunnalla 
suunnattua rahoitusta käyttämättä. Todettiin, että muut aluetoimikunnat voivat 
saada tästä lisää rahoitusta hankkeisiinsa. 

2.5 Todettiin, että osallistutaan ”nuorison aktivointi” projektiin, esimerkiksi 
nuorisoseuran vetämään teatterihankkeeseen. 

2.6 Todettiin, että Korialle suunniteltu koirapuistohanke on toistaiseksi ”jäässä”, 
Kouvolan kaupunki ei toistaiseksi tue eikä suunnittele uusia koirapuistoja 
kaupungin alueelle.Lisätieto: niistä oli lautakunnassa keskustelua.  



2.7 Päätettiin, että Timo Tanskanen tekee Korialle valmistuneen frisbeegolfradan 
loppuraporin yhdessä Korian Ponnen ja Kimmo Liljan kanssa. Määräaika on 
30.9.2024 mennessä. 

2.8 Kansalaisaloitteena on tullut avantouimapaikan tekemisestä Kymijoen varteen 
Kymenkujalle Korialle. Todettiin, että hanke lienee liian vaikea toteuttaa siksi, 
että se vaatii monia selvityksiä ja lupia Kouvolan kaupungilta ja ELY-
keskukselta. 

2.9 Todettiin, että aluetoimikunnan viestintää pitäisi kehittää eri some-kanavien 
kautta. Tämä auttaisi myös aluetoimikuntien mainostuksessa ja edesauttaisi 
entisestään aluetoimikuntien työtä muun muassa alueiden kehittämisessä. 

2.10 Päätettiin, että pidetään yhteistyöpalaveri frisbeegolfrataan liittyen, mukana 
olisivat ainakin Elimäki – Koria aluetoimikunta, Korian Ponsi ja ratamestarina 
toimiva Kimmo Lilja. 

2.11 Esitettiin, että aluetoimikunnalle hankittaisiin niin sanottu ”kevytteltta” (voidaan 
pystyttää kahden hengen voimin). Päätettiin, että teltta hankitaan tämän vuoden 
rahoituksesta. 

2.12 Elimäki – Koria aluetoimikunnalle on osoitettu määrärahaa 4 566,00 euroa 
vuodelle 2024 ja tästä on käytetty noin 480 euroa. Jäljellä on siis noin 4 100 
euroa. Todettiin, että koska rahoitus on käytettävä vuoden 2024 loppuun 
mennessä, niin nyt on aika toteuttaa käyttökelpoiset ideat ja hankkeet siten, että 
rahoitus saadaan käytettyä 31.12.2024 mennessä. 

2.13 Päätettiin edelleen tutkia ja edistää hanketta jossa vuonna 2025 olisi 
käytettävissä kaupunkipolkupyöriä Korialla. Tiina Kaksonen lupasi selvittää 
asiaa. 

2.14 Todettiin, että erilaisten ulkoilupaikkojen ja -välineiden hankinta on 
aluetoimikunnan osalta vaikea toteuttaa koska välineet ovat kalliita ja alueita on 
vaikea löytää niin, että myös käyttäjät olisivat tyytyväisiä. Osallistava budjetointi 
otti tämän yhdeksi kehittämiskohteeksi, tämänkin asian käsittely on kuulemma 
kesken ja liikuntatoimen lautakunnassa.  
 

3. Päätettiin, että Elimäki – Koria aluetoimikunnan pikkujoulu pidetään 
elokuvanäytöksenä hankkimalla liput elokuvaan ”mielensä pahoittaja rakastuu”. 
Päätettiin, että ratamestari Kimmo Liljalle hankitaan kaksi (2) lippua perusteena 
hänen tekemänsä suurenmoinen työ frisbeegolfradan saamiseksi Korian 
Pioneeripuistoon. 
 

4. Päätettiin, että seuraava kokous pidetään teams-kokouksena. 
 

5. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:50 
 

Kokousmuistin laati Timo Tanskanen, Elimäki – Koria aluetoimikunnan jäsen 
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